

Terms and Conditions - Play DXB:

- This offer is valid from 1 August 2024 until 31 July 2025
- The offer will only apply when you use your Deem Finance card issued in UAE
- Eligible cardholders of Deem Finance will be able to get bonus credits as per below:

Purchase Credits	Additional Bonus Credits
AED 200	AED 75
AED 300	AED 125
AED 400	AED 180
AED 500	AED 250

- Payment must be made using Deem Credit Cards only
- Discount is not valid in conjunction with any promotion
- Not valid during public holidays (such as Eid, Christmas, New year, Etc.)
- Above discount available over the Counter only upon presenting eligible card
- The bank reserves the right reserves the right, at its absolute discretion, to amend/add/modify/vary/cancel and/or supplement these terms and conditions at any time without any prior notification to the bank's customer and without any responsibility on the bank or any of its employees and entities
- Deem Finance reserves the right to disqualify a customer from this promotion at any time at its sole discretion and without any prior notice to its customer
- These terms & conditions supplement do not replace Deem Finance Terms and conditions
- All standard Play DXB T&C's apply

الشروط والأحكام - Play DXB:

- يسري هذا العرض من 1 أغسطس 2024 حتى 31 يوليو 2025
- سيتم تطبيق العرض فقط عند استخدام بطاقة ديم للتمويل الصادرة في الإمارات العربية المتحدة
- سيتمكن حاملي البطاقات المؤهلون من ديم للتمويل من الحصول على أرصدة إضافية على النحو التالي:

أرصدة الشراء	نقاط إضافية
75 درهم	200 درهم
125 درهم	300 درهم
180 درهم	400 درهم
250 درهم	500 درهم

- يجب أن يتم الدفع باستخدام بطاقات ديم الائتمانية فقط
- لا يسري الخصم بالتزامن مع أي عرض ترويجي
- لا يسري العرض خلال العطل الرسمية (مثل العيد، عيد الميلاد، رأس السنة الجديدة، إلخ)
- الخصم أعلاه متاح فقط عند تقديم البطاقة المؤهلة
- يحتفظ البنك بالحق في ذلك، وفقاً لتقديره المطلق، في تعديل / إضافة / تعديل / تغيير / إلغاء و / أو استكمال هذه الشروط والأحكام في أي وقت دون أي إشعار مسبق لعميل البنك ودون أي مسؤولية على البنك أو أي من موظفيه وكياناته
- تحتفظ ديم للتمويل بالحق في استبعاد العميل من هذا العرض الترويجي في أي وقت وفقاً لتقديرها الخاص ودون أي إشعار مسبق لعميلها
- لا تحل هذه الشروط والأحكام محل شروط وأحكام ديم للتمويل
- تطبيق جميع شروط وأحكام Play DXB القياسية